
Fra: Edelweis [mailto:edelweis@tunenet.dk]  

Sendt: 8. januar 2020 12:54 

Emne: VS: Rets sikkerhed og Borgere 

Prioritet: Høj 

 

Til folketingets Trafikudvalg og Trafik ministeren 
 
Som vi kan se set har vi ikke endnu fået svar på transport korridorens lovlighed,  
 
Tune Lokalråds forening rejste spørgsmålet den 8 april 2019, hvor ministeriet ikke 
ønskede at svare, vi finder det uheldigt at borger henvendelser ikke bliver respekteret og 
undersøgt. 
 
Vi skal venligst bede om en forklaring? 
 
Med Venlig hilsen 
 
Sven Edelmann 
Formand Tune Lokalrådsforening 
 
edelweis@tunenet.dk 
 
+45 30429956 
 

Fra: Edelweis [mailto:edelweis@tunenet.dk]  

Sendt: 8. januar 2020 13:20 

Emne: 5 november 2019  

 

 

Til Folketingets Trafikudvalg. 

 

Vi skal vende tilbage til møde den 5 november 2019 og gøre opmærksom på at vi havde en række 

spørgsmål vedrørende Miljøforurening af en eventuel Ring 5 syd. 

 

Vi skal venligst bede om at være spørgsmål bliver besvaret? 

 

Vore spørgsmål var fremsendt inden mødet den 5 november 2019 og blev gennemgået på mødet 

 

Vedheftet Miljø spørgsmål til Ring 5 syd. 

 

Med Venlig hilsen 
 
Sven Edelmann 
Formand Tune Lokalrådsforening 
 
edelweis@tunenet.dk 
 
+45 30429956 
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